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اعتراف دوشان ولاهوویچ:  چه کنم نیمار و 
مسی نیستم ولی عاشق رونالدو هستم! 

حد  در  فوتبالیستی  که  می داند  می گوید  ولاهوویچ  دوشان 
را  رونالدو  کریستیانو  جوانی  از  ولی  نیست  مسی  هازارد  و  نیمار، 
الگوی خود  می دانست.   ولاهوویچ، مهاجم صرب یوونتوس، در  حال 
حاضر با 16 گل زده دومین گلزن برتر سری آ است و تنها لائوتارو 
اعلام  اعترافی صریح  در  دارد.  ولاهوویچ  او  از  بهتر  آماری   مارتینز 
کرد این را می داند که فوتبالیستی  مثل ادن هازارد، نیمار و لیونل 
مسی نیست که هر بار صاحب توپ  می شود تماشاچی ها را به وجد 
از  از جوانی و  او در عین  حال گفت که  بیاورد و شگفت زده کند. 
زمانی که تازه فوتبال را شروع کرده بود  شیفته کریستیانو رونالدو 
بود و او را الگوی خودش می دانست.  روزهایی که رونالدوی جوان 

می درخشید.   منچستریونایتد  در 
گفت:  می کرد  گفتگو  اکیپ  فرانسوی  نشریه  با  که  ولاهوویچ 
خودم  هم می دانم که نیمار، هازارد یا مسی نیستم. آنها را هر وقت 
می بینید  با خودتان می گویید وای، چه بازیکنی! ولی نقطه قوت من 
آمارهاست و البته دقیق تر بگویم آمار گلزنی. این روزها می گویند 
فوتبال  فیزیکی تر شده، ولی یادشان می رود که این اتفاق به همین 
دلیل است که  تکنیک یک فوتبالیست باید در اوج باشد تا بتواند از 

پس بازیکنان با  قدرت بدنی بالا برآید.
الگوی  که  سوال  این  به  پاسخ  در  یوونتوس  گلزن  مهاجم 
رونالدو.  کریستیانو  شک  بدون  گفت:  بوده  کسی  فوتبالی اش  چه 
روزها  آن  رونالدو  دنبالش می کردم.  بود  در  منچستر  که  زمانی  از 
بودم.  گلزنی اش  غریزه  و  حرکاتش  من  عاشق  و  بود  چپ  وینگر 
از زلاتان هم  است. من  تاریخ  از  بهترینهای  یکی  نظرم کریس  به 
خیلی خوشم می آمد و  فرناندو تورس را هم دوست داشتم. آن موقع 
که لیورپول بود و  موهای بلند داشت. به جز اینها کریم بنزما هم 

می کنم. که  تحسینش  است  بازیکنی 

حساب بانکی ستاره سابق بارسا مسدود شد

اتهام بزرگ؛ پیکه از عربستان رشوه گرفت! 
دادگاه  یک  مالی،  فساد  به  پیکه  متهم شدن جرارد  ادامه  در 
حساب  بانکی ستاره سابق بارسا را به اتهام دریافت مبالغ مشکوک، 
مسدود  کرد.   اتهام هایی که پیش از این به جرارد پیکه در  رابطه 
با فساد مالی مطرح شده بود ابعاد جدی تری پیدا کرد و به  دستور 
قاضی دادگاهی در اسپانیا حساب بانکی شرکت پیکه به دلیل  واریز 
اسپانیا  در  دادگاهی  شد.  مسدود  آن  به  مشکوک  مبالغی  شدن 
مشغول بررسی قراردادی است که برای میزبانی  سوپرجام اسپانیا 
پرونده  جریان  همین  در  است.  شده  منعقد  سعودی  عربستان  در 
پیکه  آن  جرارد  مالک  فوتبال که  بانکی شرکت کاسموس  حساب 
است مسدود شد. دادگاه می گوید یک شرکت عربستانی  به نام سِلا 
مبالغی به حساب شرکت پیکه واریز کرده و در توضیح آن  از عبارت 
کمیسیون موفقیت اسم برده است. دادگاه این پرداختها را  مشکوک 
درخواست  به  را  پیکه  شرکت  حساب  دانست.  دادگاه  رشوه  به 
دادستانی شهر مادرید  مسدود کرد.   شرکت کاسموس به روزنامه 
این  تا  اقدام  احتیاطی است و  اقدام دیروز دادگاه یک  مارکا گفت 
لحظه نه شخص جرارد پیکه و نه شرکت  کاسموس به دادگاه احضار 
نشده اند. آنها به مارکا گفتند که هیچ  دلیل محکمه پسندی علیه این 

شرکت و مالکش جرارد پیکه در پرونده  وجود ندارد.  

ویلا به دنبال خلق یک فرگوسن جدید

گزینه بایرن با استون ویلا تمدید کرد
اونای  قرارداد سرمربی اش  اعلام کرد  باشگاه استون ویلا رسما 

امری را تا  سال 2027 تمدید کرده است.  
استون ویلا بعد از پیشرفت خارق العاده این  تیم در هجده ماه 
را  امری  اونای  این  پیشرفت،  معمار  تلاشهای  پاسخ  امروز  گذشته 
داد و قرارداد او را تا سال 2027 تمدید کرد.  تیمی که اونای امری 
ساخته در حال حاضر در آستانه صعود به  چمپیونزلیگ قرار دارد. 
یک  داشت  2026  اعتبار  سال  تا  که  ویلا  با  او  قبلی  قرارداد  در 
با صدور  و  باشگاه  بود  تمدید خودکار یک ساله گنجانده شده  بند 
بیانیه ای اعلام کرد که بند تمدید یک ساله امری را  فعال کرده است. 
این خبر بدی برای بایرن مونیخ است که در روزهای گذشته به 
ادعای  رسانه های آلمانی به این نتیجه رسیده بود که امری جانشین 
مناسبی  برای توماس توخل خواهد بود.   در بیانیه استون ویلا چنین 
آمده است: با خوشحالی اعلام می کنیم  که سرمربی ما، اونای امری، 
برای تمدید قراردادش تا سال 2027  موافقت کرد. این مربی اسپانیایی 
که از اکتبر 2022 هدایت ویلا را بر  عهده گرفت باشگاه را به شکل 
مثبت تغییر داده و محبوب همه  هواداران شده است. اونای امری بعد 
اروپایی  رقابت های  به  را  از یک دهه موفق شد  استون ویلا  از بیش 
برساند و امسال هم تیم در آستانه  صعود به لیگ قهرمانان قرار دارد.

و  من  گفت:  استون ویلا  با  قرارداد  تمدید  از  بعد  امری  اونای 
هواداران  ویلا رابطه ای عالی داریم و از حضور همدیگر لذت می بریم. 
من از کار  کردن با مالکان و مدیران باشگاه و این گروه بی نظیر از 
بازیکنها  بی نهایت خوشحالم و به آنها افتخار می کنم. من و مدیران 
ورزشی  استون ویلا با مالکان ذهنیت مشترکی داریم و همه ابزارهای 

لازم برای  موفقیت تیم فوتبال در اختیار ماست.

دعوا بر سر دستمال ارزشمند لیونل مسی!
دعوای جدی و قانونی بر سر دستمالی که لیونل مسی، ستاره 
گرفته  شکل  نوشت  آن  روی  را  بارسا  با  قراردادش  اولین  آرژانتینی 
از  خوبی  به  فوتبال دوستان  از  بسیاری  و  بارسلونا  هواداران  است. 
داستان امضای قرارداد مسی با بارسلونا روی یک دستمال و ارزش و 
اهمیتی که این قرارداد نمادین برای این باشگاه و طرفداران این ستاره 
آرژانتینی دارد با خبر هستند. حالا به نظر می رسد که دعوا و درگیری 
این  است.  آمده  به وجود  این دستمال  مالکیت  بر سر  قانونی جدی 
با هوراسیو  برنامه کهنه کار،  درگیری بین جوزپ ماریا مینگیا، مدیر 
گاگیولی که در آن زمان در آرژانتین مشغول به کار بود شکل گرفته 
است. گاگیولی در متنی که از سوی وکلایش ارسال شده مدعی شده 
است: این دستمال همیشه متعلق به من بوده است و مینگیا حقیقت 
را در این باره مطرح نمی کند. من بارها به صورت رسمی و علنی در 
رسانه ها به عنوان مالک این دستمال شناخته شدم و و هرگز کسی این 

ادعا را رد نکرده بود، نه مینگیا و نه هیچ کس دیگری.
روز  یک  او  است.  نادرست  و  تناقض  از  پر  مینگیا  صحبتهای 
گفت که دستمال در دفترش در پوشه ای بوده و در طول این مدت 
به آن سر نزده است و روز دیگری این ادعا را مطرح کرد که من پس 
از بازی این دستمال را با خودم به خانه بردم. همین اظهارات نشان 
می دهد که این دستمال هرگز در دفتر او و در هیچ پوشه ای نبوده 
است. این صحبت ها متناقض است چون مینگیا هرگز نمی دانست 
او نبوده  به  این دستمال هرگز متعلق  که دستمال کجاست چون 
است. او همیشه می دانست که دستمال پیش من است از دسامبر 
به  او  نخواست. حالا  از من  را  آن  دیگر هرگز  بعد  به  سال 2000 
سادگی در حال استفاده از توجه جهانی به فروش این دستمال است 
تا بتواند جایگاهش را در رادیو و تلویزیون به قیمت مطرح نکردن 
حقیقت بالا ببرد. من در تاریخ 1۸ مارس 202۴ به فکس ارسال 
شده از سوی او و اجرا کننده حراج پاسخ دادم. علاوه بر این باید 

ذکر کنم که من هرگز راننده خانوادگی مسی هم نبودم.

رونالد آرائوخو حالا نگاهی مثبت به جدایی از بارسا دارد و این لطفی مضاعف به باشگاه کاتالان خواهد بود. طبق ادعای اسپورت، اطرافیان رونالد آرائوخو، مدافع 
میانی اروگوئه ای، گفته اند او حالا نسبت به جدایی از بارسا نظر مثبتی دارد، زیرا اصلا از پیشنهاد تمدید پیشنهادی باشگاه راضی نیست. آرائوخو در ابتدا تمایلی برای 
جدایی نداشت اما رمپ خروج به تدریج شیب بیشتری می گیرد و او حالا به گزینه جدایی نگاهی مثبت دارد. این تصمیم او یک لطف مضاعف به بارسلوناست: بارسا 
دیگر مجبور نیست به او دستمزدی بالا پرداخت کند و از سوی دیگر رقم فروش بالای او بارسا را به سود مناسبی خواهد رساند. بازیکنی که با قیمتی ارزان جذب 

شد و حالا 100 میلیون یورو ارزش دارد. گفته می شود بایرن مونیخ مشتری جدی او است.

دلخوری 
آرائوخو، با این 
پیشنهاد دیگر 
نمی مانم

خداحافظ نایکی؛ لیورپول با آدیداس بست
آدیداس از فصل 26-2025 اسپانسر باشگاه لیورپول خواهد شد و جای نایکی را می گیرد. قراردادی 5 ساله به ارزش 50 میلیون پوند در سال.  طبق ادعای منابع انگلیسی، باشگاه لیورپول آماده است تا قرارداد همکاری جدیدی 
با آدیداس از فصل 26-2025 آغاز کند. پس از یک فرآیند مناقصه، آدیداس به عنوان برنده مناقصه برای عقد قراردادی به مدت پنج فصل، از 2025 تا 2030 شناخته شد. به این ترتیب آدیداس پس از 13 سال یک بار دیگر اسپانسر 
و تامین کننده البسه باشگاه لیورپول خواهد شد. آدیداس در این راه رقبایی چون نایکی و پوما را شکست داد. نایکی در حال حاضر اسپانسر اصلی قرمزهاست. نایکی از فصل 21-2020 تامین کننده کیت لیورپول است و قبل از آن 
نیوبالانس اسپانسر باشگاه بود. نایکی تنها 30 میلیون پوند )37 میلیون دلار / 3۴.۸ میلیون یورو( در هر فصل به لیورپول پرداخت می کند، مبلغی نسبتاً کم برای یک باشگاه در سطح لیورپول. انتظار می رود آدیداس بیش از 50 میلیون 
پوند به لیورپول بپردازد. نیو بالانس بین سالهای 2015 تا 2020 سالانه 25 میلیون پوند به لیورپول پرداخت می کرد، دوره ای که باعث شد این باشگاه اولین قهرمانی خود در لیگ پس از 30 سال و ششمین قهرمانی اروپا را کسب کند.

توافق با امری تا 2027

استون ویلا جواب بایرن مونیخ را داد
پاسخ استون ویلا به سوال بایرن در مورد اونای امری قاطع بود 

با او تا 2027 برای تمدید توافق شده است.
نتایج ضعیف کسب شده توسط بایرن مونیخ در طول این فصل 
باعث شد که مدیران این باشگاه تصمیم به قطع همکاری با توخل 
بگیرند و این مربی آلمانی در پایان فصل جاری و با اتمام مسابقات 
از هدایت این تیم کنار خواهد رفت. جستجو و همچنین گمانه زنی 
درباره سرمربی بعدی بایرن مونیخ از همان زمان آغاز شد و همچنان 
ادامه دارد. در طول این مدت نام مربیان بزرگی از سوی رسانه ها 
پس  ناگلزمان  یولیان  شاید  که  بود  گفته شده  و حتی  مطرح شد 
با  او  با تمدید قرارداد  از یورو 202۴ به تیم برگردد که این بحث 

فدراسیون فوتبال آلمان تا جام جهانی 2026 منتفی شد.
امری  اونای  بیلد مدعی شد که  دو روز پیش روزنامه ورزشی 
داشته  ویلا  استون  نیمکت  روی  درخشانی  عملکرد  فصل  این  که 
جدول  صدر  به  ناباوری  کمال  در  را  تیم  این  مقطعی  در  حتی  و 
رقابت های لیگ برتر انگلیس هم رساند به گزینه اصلی بایرن مونیخ 
برای فصل آینده تبدیل شده است. پاسخ استون ویلا به بایرن ولی 
باشگاه تمدید خواهد کرد. طبق گزارش  با  امری  اینکه  بود،  قاطع 
دیوید اورنشتاین از سایت اتلتیک، سرمربی اسپانیایی قرارداد خود 
را با ویلا تا سال 2027 تمدید خواهد کرد و استون ویلا کاملا از 
داشتن این مربی اسپانیایی رضایت دارد. ویلا با 66 امتیاز و دو بازی 
بیشتر از تاتنهام 62 امتیازی در رده چهارم قرار دارد و از شانس های 

مسلم کسب سهمیه لیگ قهرمانان است.

 بارتومئو بالاخره اعتراف کرد؛
 بله، اشتباه کردم

جوزپ ماریا بارتومئو در جریان یک مصاحبه اعتراف کرد که اخراج 
زوبی زارتا از پست مدیریت ورزشی باشگاه اشتباه بزرگ او بود. بارتومئو 
مدیریت  دلیل  به  و  بود  بارسا  رئیس   2020 تا   201۴ سالهای  بین 
ناکارامد خود بارسا را در دوران پاندمی کرونا تا مرز ورشکستگی نیز 
برد. در نهایت او استعفا داد تا انتخابات ریاست بارسلونا زودتر برگزار 
شود و خوان لاپورتا جای او را گرفت. بارتومئو را مسبب وضعیت فعلی 
دفاع  سیاست هایش  از  همیشه  او  اما  می دانند  بارسلونا  اقتصادی  بد 
و  هزینه  با  متوسط  بازیکنانی  می کنند  متهم  را  بارتومئو  است.  کرده 
دستمزد بسیار بالا را می خرید و همین به بارسلونا ضربه زد. بارتومئو 
در مصاحبه جدید خود گفت برکنار زوبی زارتا در ابتدای سال 2015 
اشتباه بزرگ او بود. او کسی را اخراج کرد که در سال 201۴ انریکه را 
به عنوان مربی منصوب کرد و هفت خرید خوب از جمله لوئیس سوارز، 

تراشتگن و ایوان راکیتیچ برای باشگاه انجام داد. 
درست  تصمیمات  همیشه  رئیس ها  گفت:  خاتمه  در  بارتومئو 
نمی گیرند و بله، فکر می کنم در اخراج زوبی زارتا اشتباه کردم. اگر به 
عقب برگردم هرگز چنین تصمیمی نمی گیرم. روزهای پرتنشی بود و 
لوئیس انریکه با برخی بازیکنان مشکلاتی داشت. در آن مقطع تصمیم 
گرفتم مدیر ورزشی و مدیر عامل را قربانی کنم ولی بهتر بود اختلافات 
را از بین می بردم. برکناری زوبی زارتا به خاطر بسته شدن پنجره نقل و 

انتقالاتی باشگاه از سوی فیفا نبود. مشکل در واقع داخلی بود.

 هشدار به ستاره جنجالی یونایتد: 
مراقب رفتارت باش!

الخاندرو  از  منچستریونایتد  باشگاه  اسطوره  فردیناند،  ریو 
گارناچو به خاطر جنجال اخیرش انتقاد کرد. گارناچو یکی از بهترین 
هفته  اما  است  بوده  فصل  این  طول  در  منچستریونایتد  بازیکنان 
گذشته با لایک کردن توییتی که انتقاد از اریک تن هاخ بود بار دیگر 
جنجال آفرین شد و هیاهوی بسیاری را ایجاد کرد. این موضوع با 
واکنش تند بسیاری از هواداران شیاطین سرخ روبه رو شد که معتقد 
بودند بازیکنان این تیم نباید به صورت علنی از سرمربی انتقاد کنند 
و باشگاه یونایتد هم اعلام کرد که این بازیکن از سرمربی این تیم 

به خاطر رفتار نادرستش عذرخواهی کرده است.
با این حال گفتگو درباره این اتفاق و فرهنگی که بین بازیکنان 
در  پادکستش  در  فردیناند  و  دارد  ادامه  همچنان  کرده  پیدا  رواج 
این موضوع هم  درباره  از صحبت کردن  باره گفت: من حتی  این 
نفرت دارم اما شما دیدید که گارناچو چند روز قبل توییت عجیبی 
را لایک کرد. این رفتار کاملا نادرست و بی احترامی است و نباید 
به صورت علنی انجام شود، حتی اگر او با تصمیمات تن هاخ موافق 
جوان  بازیکنان  به  باید  باشگاه  در  موجود  فرهنگ  معمولاً  نیست. 
او تصمیم  یاد دهد که تصمیمات درستی بگیرند. حتی زمانی که 
نادرستی می گیرد باید یک نفر در رختکن به او تذکر بدهد و بگوید 
اگر مشکلی با مربی دارد به صورت رودررو با خودش صحبت کند 
این  این صورت،  غیر  در  بردارد.  کارهایی  چنین  انجام  از  دست  و 

وضعیت ادامه پیدا خواهد کرد.

ادامه همکاری با لوکاس و لونین

2 تمدید فوری که رئال مادرید می خواهد
در رئال مادرید اولویت تمدید قرارداد در حال حاضر با لوکاس 
واسکز و آندری لونین است. رئال مادرید در تابستان امسال چندین 
کار بزرگ برای انجام دادن دارد، هم در وروی ها و هم در خروجی ها.

قراردادشان در  بازیکن دیده می شوند که  رئال 6  در فهرست 
پایان فصل به اتمام خواهد رسید: لوکا مودریچ، تونی کروس، لوکاس 
واسکز، ناچو، کپا و خوسلو. از بین همه آنها، مطمئناً کپا پس از دوره 
قرضی خود به چلسی بازخواهد گشت ولی وضعیت بقیه مبهم است. 
اگرچه باشگاه می خواهد با لونین، تونی کروس و لوکاس واسکز ادامه 

دهد اما هنوز خبری از تمدید قراردادشان نیست.
اما  است،  نزدیک تر  تمدید  به  آلمانی  ستاره  که  می رسد  نظر  به 
با لوکاس و لونین هنوز چیزی واضح نیست. باشگاه و آنچلوتی برای 
با  تمدید  که  است  معتقد  مادرید  رئال  قائلند.  زیادی  ارزش  لوکاس 
بازیکن 32 ساله گالیسیایی ضروری و فوری است و به زودی مذاکرات 
جدی خواهد شد. در واقع بعد از درخشش لوکاس برابر سیتی و بارسا، 
تردیدها از بین رفت. اگر لوکاس واسکز یکی از اولویت های تمدید رئال 
مادرید است، در مورد لونین نیز شرایط مشابه است. قرارداد دروازه بان 
اما مدیران رئال  پایان می رسد  اوکراینی در سال 2025 به  25 ساله 
این مهم،  به  می خواهند به زودی آن را تمدید کنند. برای دستیابی 
رئال باید مذاکرات را با ژرژ مندس، ایجنت جدید لونین، ادامه دهد. 

کار سختی نیست ولی همچنان باید منتظر ماند.

به شکست  را  تیمش  افت  کلوپ شروع  یورگن 
مقابل منچستریونایتد در جام حذفی مربوط دانست 
شرایط  در  حالا  ولی  داشتند  بد  هفته  دو  گفت  و 
فصل،  پایان  تا  بازی  پنج  فاصله  به  هستند.  بهتری 
لیورپول با امتیاز برابر با آرسنال در رده دوم است و 
البته سیتی با یک بازی کمتر این دو تیم را تعقیب 
اول قهرمانی هستند. در  می کند. سیتیزن ها شانس 
رقابت قهرمانی لیورپول فردا یک بازی حساس بیرون 
که  ساید  مرسی  شهرآورد  دارد.  اورتون  مقابل  خانه 

است. و دشوار  همیشه حساس 
در  بازی  این  خبری  نشست  در  کلوپ  یورگن 
این  در  پیروزی  گفت:  خود  شهرآورد  آخرین  مورد 
بازی برای ما بسیار مهم است و این واضح است. با 
چند نتیجه اخیر، اورتون تا حد زیادی شرایطش را 
بهبود بخشیده اما برای ما وضعیت روشن است و باید 
برنده شویم. بارها و بارها و بارها گفته ام که در این 
واقعاً  بازی های دیگر کسب پیروزی  بازی مثل همه 
مهم است. ما از اهمیت شهرآورد آگاه هستیم. اولین 
شهرآورد من در سال 2016 بود و از قبل می دانستم 
بهتر  می آیی  اینجا  به  وقتی  اما  است،  مهمی  بازی 
و بیشتر متوجه اهمیت آن می شوی. می دانستم که 
برای هواداران شهرآورد چقدر مهم است اما آن موقع 

آن را حس نمی کردم. اکنون این را می دانم و خوب 
احساس می کنم، درک من از شهرآورد در طول سالها 
توسعه یافت و بهتر شد. شهرآورد ها همیشه بازی های 
سختی هستند، به خصوص در زمین اورتون. در خانه 
ما رکورد بسیار خوبی داریم و فقط به کارلو آنچلوتی 
در  آنچه  باختیم.  بود،  بزرگ  واقعاً  مربی  یک  که 
گذشته داشتیم مهم نیست. ما باید امروز هم برنده 
شویم. کلوپ در مورد چالش گودیسون پارک گفت: 
باید از همان ابتدا جدی و پرفشار کار را شروع کنیم. 
خوبی  بسیار  فضای  می تواند  نیز  پارک  گودیسون 
ایجاد کند. در اورتون وقتی برابر لیورپول بازی کنید، 
اهمیت بازی خیلی بیشتر از سه امتیاز است و همه 
منتظر این بازی هستند. وقتی به آنجا برسیم هرگز 
زمین  در  بازی  گرفت.  نخواهیم  کم  دست  را  آنها 
اورتون سخت است، اما وقتی آنها به آنفیلد می آیند، 
نیز شرایط مشابه است. به نظر نمی رسد که ما برای 
بازی آماده نباشیم. من بازی ۴-1 را به یاد دارم ولی 
اتفاقات بازی به طور کامل را نه. گل دقیقه آخر مانه 
در  اتفاقاتی  دارم.  یاد  به  هم  را  صفر  بر  یک  برد  و 
بازی های قبلی افتاده ولی الان برای این بازی هیچ 

ندارند. اهمیتی 
لیورپول  در  چرخشی  سیستم  بازی  در  کلوپ 

ما  و  بود  خواهد  وستهم  مقابل  بعدی  بازی  گفت: 
کاری  که چه  دید  باید  بکنیم.  را  کار  این  مجبوریم 
هنوز چیزی  و  بدهیم  انجام  بازی  این  در  می توانیم 
و  داریم  تمرین  جلسه  یک  فقط  ما  نیست.  قطعی 
تازه  بازیکنان  امیدوارم که  بگیریم.  باید تصمیم  بعد 
نیز  اورتون  باشیم.  داشته  دسترس  در  زیادی  نفس 
تیم  دو  هر  برای  سختی  هفته  کرد.  بازی  یکشنبه 

دید. خواهیم  بنابراین  است، 
ژوتا  دیوگو  مورد مصدومیت ها گفت:  در  کلوپ 
و  داشت  درد  احساس  کمی  اما  زد  گل  فولام  برابر 
از  برای دو هفته در دسترس نیست. او شهرآورد را 

نداریم. دیگری  مصدوم  ولی  می دهد  دست 
کلوپ در مورد موفقیتهای این فصل گفت: صعود 
دوباره به لیگ قهرمانان مهمترین کاری بود که در 
این فصل می توانستیم انجام دهیم. حالا می خواهیم 
همه بازی ها را ببریم و از روز اول نیز همینطور بود. 
که  بود  چیزی  از  بهتر  چیز  همه  پیش  هفته  دو  تا 
هرکسی می توانست انتظارش را داشته باشد و سپس 
هفته ای داشتیم که عملکرد تیم آن چیزی نبود که 
انتظار می رفت. ما در جام حذفی بهترین بازی خود 
را برابر یونایتد داشتیم ولی شکست خوردیم. از آنجا 
بود که همه چیز شروع شد. ما در زمین آتالانتا پیروز 

بازی رفت واکنش نشان دادیم  شدیم و به شکست 
که البته کافی نبود ولی به نظر می رسد که این مهم 
نیست. بعد در زمین فولام 3-1 پیروز شدیم. سپس 
خواندم که مردم می گویند این وضعیت خوب نیست 
می توانستید  ای کاش  من،  خدای  گفتم،  خودم  با  و 
فشار  و  شدت  و  بدهید  انجام  برتر  لیگ  بازی  یک 
این چالش را احساس کنید. من واقعا مثبت اندیش 
آنچه  از  روشن تر  را  چیزها  اینکه  نه  البته  هستم 
هستند ببینم. این مقطع پایانی فصل است و ما باید 
در بازی های پیش رو پیروز شویم و فکر می کنم ما 

می دانیم چگونه این کار را انجام دهیم.
روند  دوباره  شروع  و  ژوتا  گل  مورد  در  کلوپ 
گلزنی های تیم گفت: دروازه بان فولام دستش به توپ 
خورد ولی نتوانست آن را مهار کند. قبل از گل او هم 
ما موقعیت های زیادی ایجاد کردیم، و واقعا مهم بود 
که گل بزنیم. ما باید تا می توانیم موقعیت خلق کنیم 

و خوب بازی کنیم.
این  پارک گفت:  کلوپ در مورد جو گودیسون 
دارد.  آنجا جو خاصی  و  است  فوتبال  بازی  هم یک 
ورزشگاه کوچک است و کمی هم نزدیک به ما. همه 
بازی  روند  که  دید  خواهیم  و  باشیم  خونسرد  باید 

شد. خواهد  چگونه 

چیزی تمام نشده و باید همه بازی ها را ببریم

کلوپ: همه چیز از باخت به یونایتد شروع شد

در نشست خبری خبرنگاران فرانسوی 
سوالی در مورد کیلیان امباپه مطرح نکرده 
بودند تا اینکه یک رسانه اسپانیایی طلسم 
انریکه  جالب  واکنش  با  که  شکست  را 
همراه شد.پی اس جی به فاصله پنج هفته 
برای  دیگر  امتیاز   5 تنها  فصل  پایان  تا 
مسجل کردن قهرمانی می خواهد و شاید 
زودتر  کنندگان  تعقیب  نتایج  به  توجه  با 
و  ببازد  موناکو  اگر  برسد.  هدفش  به  نیز 
قهرمانی مسجل  ببرد،  امروز  پی اس جی 
نهایی  نیمه  به  که  جی  اس  پی  می شود. 
چهارشنبه  و  رسیده  نیز  قهرمانان  لیگ 
برود،  دورتموند  مصاف  به  باید  بعد  هفته 
امروز میهمان لوریان رده هفدهمی است.

خبری  نشست  در  انریکه  لوئیس 
با  بسته  بازی  یک  این  گفت:  بازی  این 
فضای کم خواهد بود، در برابر تیمی که 
نزدیک به دروازه خود دفاع می کند. آنها 
می کنم  فکر  و  کنند  سقوط  نمی خواهند 
ما  ولی  داشت  خواهیم  سختی  بازی 

شویم.  برنده  تا  آماده ایم 
آیا برای مسجل شدن قهرمانی قبل از 
لیگ قهرمانان عجله دارید؟ این چه کمکی 
به ما می کند؟ )قهرمان شدن قبل از لیگ 
شویم،  قهرمان  فردا  امیدوارم  قهرمانان(. 

اما مهم این نیست که قهرمانی چه زمانی 
ماست.  بازی  نحوه  مهم  می افتد.  اتفاق 
بازی های  به  ما  شویم،  قهرمان  اگر  حتی 

داد. ادامه خواهیم  خوبمان 
لوئیس انریکه به پیشرفت پی اس جی 
ابتدا  همان  از  ما مشخصاً  می کند:  افتخار 

مدعی اول قهرمانی بودیم. همه نمی توانند 
با این همه بازی مهم و فشار زیاد قهرمان 
شوند. ما بهترین ترکیب و بهترین بودجه 

را داریم و قهرمانی تقریباً برای ما اجباری 
است، اما ما با برتری فاحش نسبت به سایر 
رقبا این کار را انجام دادیم. من سطح لیگ 

فرانسه را دست کم گرفته بودم.
هدف لوئیس انریکه چهارگانه است؟ 
جام  و  قهرمانان  لیگ  لیگ،  )سوپرجام، 
حذفی که اولی فتح شده(: بدون شک، این 
انگیزه ای است برای انجام کاری که هرگز 
تاریخ  در  تا  است  نشده  انجام  فرانسه  در 
باشگاه، شهر و کشور ثبت شود. این به ما 
اما در حال حاضر  زیادی می دهد،  انگیزه 
فقط سوپرجام را برده ایم و باید برای سه 

جام دیگر تلاش کنیم.
با  امباپه  مورد  در  انریکه  لوئیس 
شد.  مواجه  اسپانیایی  رسانه  یک  سوال 
او در مورد پرسش خبرنگار که گفته بود 
چطور امباپه، بهترین بازیکن جهان مقابل 
لیون غایب بود، با خنده گفت: تو رکورد را 
اینجای  تا  اولین بار بود  این  خراب کردی. 
نشست که حتی یک نفر از من سوالی در 
بود  نپرسیده  امباپه(  کیکی)کیلیان  مورد 
اما بازهم موفق نشدیم. من واقعاً نمی توانم 
کیلیان  وقتی  دهم.  پاسخ  سوال  این  به 
علنی صحبت می کند، من هم همین کار 

می دهم. انجام  را 

داشتم موفق می شدم ولی نشد

انریکه: رکورد را خراب کردی، کسی از امباپه نپرسیده بود

دیدار  در  وی ای آر  و  داور  مکالمه 
اختیار  در  اورتون  و  فارست  ناتینگهام 
ولی  می شود  داده  قرار  فارست   باشگاه 
پخش عمومی نخواهد شد.   درحالی که 
تحت  است  روزی  چند  فوتبال  دنیای 
ال کلاسیکو  در  داور  جنجال   تاثیر 
منتشر  صوتی  فایل  درباره  و  دارد  قرار 
اتاق   شده در اسپانیا که مکالمه داور و 
وی ای آر را نشان می دهد بحث  می کند 
این اتفاق در انگلیس و لیگ برتر تکرار 
نخواهد شد.  در دیدار جنجالی ناتینگهام 
فارست و اورتون که به شکست 2بر صفر 
 فارست منجر شد، این باشگاه از عملکرد 
داوری و وی ای آر بسیار  خشمگین بوده 
به  اتفاق مشکوک  و مدعی شد در سه 
نفع اورتون  قضاوت شده و سه پنالتی از 

فارست دریغ شده است.  
تند  بیانیه ای  فارست  ناتینگهام 

کرد  منتشر  برتر  لیگ  داوری  علیه 
سود  به  تبانی  به  را  داوری  به  نوعی  و 
در  فارست  مستقیم  حریف  لوتون تاون، 
بیانیه  این  کرد.  متهم  سقوط،   جدال 
انگلیس  بود  در  بیانیه ها  جنگ  آغازگر 
پاسخ  آن  به  برتر  لیگ  شد  باعث  و 
بدهد. ناتینگهام پا پس نکشید  و دیشب 
برای  تلاش  از  گفت  دیگر  بیانیه ای  در 
منصرف  و  تیمش  باشگاه  حق  گرفتن 
انگلیسی دیروز  نخواهد شد. رسانه های 
پخش  و  اسپانیا  بر خلاف  کردند  اعلام 
اتاق  و  داور  مکالمات  فایل  صوتی 
این  ال کلاسیکو،  جریان  در  وی ای آر 
گفته  افتاد.  نخواهد  در  انگلیس  اتفاق 
می شود که لیگ برتر فایل صوتی دیدار 
باشگاه  اختیار  در  را  اورتون  و   فارست 
این  فایل  ولی  می دهد  قرار  ناتینگهام 

شد.   نخواهد  عمومی  پخش  صوتی 

اسطوره بایرن معتقد است اگر او 
رئیس بایرن بود هرگز یولیان ناگلزمان 
و  ناگلزمان  یولیان  نمی کرد.  اخراج  را 
فدراسیون فوتبال آلمان چند روز پیش 
تا  را  خود  همکاری  که  کردند  اعلام 
پایان جام جهانی 2026 ادامه خواهند 
ملت های  جام  از  پس  مربی  این  داد. 
با تیم  به کار  تابستان امسال  اروپا در 
ادامه می دهد و تا 2026 خواهد  ملی 
گفته  که  است  حالی  در  این  ماند. 
می شد بایرن می خواهد او را برگرداند.

فوتبال  اسطوره  ماتئوس،  لوتار 
تمدید  برای  ناگلزمان  تصمیم  آلمان 
می کند  درک  را  آلمان  با  قراردادش 
او  گذاشتن  کنار  به خاطر  بایرن  از  و 
دوست  کرد:  انتقاد   2023 مارس  در 
مونیخ  بایرن  به  ناگلزمان  داشتم 
بازگردد، اما تصمیم او را درک می کنم.

او  گفت:  ادامه  در  ماتئوس 
را  اروپا  قهرمانی  یک  می خواهد 

کسب کند و سپس تجربه بزرگ یک 
بیاورد.  دست  به  نیز  را  جهانی  جام 
فکر  و  می کنم  درک  را  ناگلزمان  من 
تیم  با  او  که  است  فوق العاده  می کنم 

دهد. ادامه  ملی 
از  او  اخراج  از  انتقاد  با  ماتئوس 
باشگاه مونیخی گفت: اگر من رئیس 
اخراج  را  ناگلزمن  هرگز  بودم،  بایرن 
اتفاق  این  هرگز  کاش  نمی کردم. 
یولیان  از  کاملًا  همه  آنجا  نمی افتاد. 
این  احتمالاً  او  و  نمی کردند  حمایت 

می دانست. را 
که  است  معتقد  ماتئوس 
تصاحب  برای  مطلوب  گزینه های 
رانگنیک  رالف  مونیخ،  بایرن  نیمکت 
اشمیت  راجر  و  اتریش(  فعلی  )مربی 
آنها  اگر  البته  هستند  )بنفیکا( 
اما  بیاورند.  آلمانی  مربی  می خواهند 
اونای  او  نیست،  اولویت  در  زبان  اگر 

می کند. انتخاب  را  امری 

بر خلاف ال کلاسیکوی اسپانیا

مکالمات داور و  VAR  در انگلیس محرمانه است! 

ماتئوس: کاش رئیس بایرن بودم تا ناگلزمان اخراج نشود

اریک تن هاخ با نظر یک خبرنگار و 
یونایتد  بازی  که سبک  منتقدانی  کل  در 
برابر کاونتری را زیر سوال برده اند، موافق 
نیست و از طرح یک سوال عصبانی شد.

با  بازی   32 از  پس  منچستریونایتد 
قرار  برتر  لیگ  هفتم  رده  در  امتیاز   50
دارد و باید تلاش کند سهمیه لیگ اروپا 
به  بار  مشقت  صعود  از  بعد  شود.  قطعی 
برابر  پنالتی  )ضربات  حذفی  جام  فینال 
مهیای  را  خود  سرخ  شیاطین  کاونتری(، 
یعنی  لیگ  قعرنشین  مقابل  امروز  بازی 

می کنند. یونایتد  شفیلد 
یک  سوال  به  پاسخ  در  هاخ  تن 
دادن  دست  از  اینکه  مورد  در  خبرنگار 
اتفاقی  کاونتری  برابر  گله  سه  برتری 
و  بود، عصبانی شد  یونایتد  برای  شرم آور 
گفت: نه، مطلقاً نه. تو به اندازه کافی انتقاد 
کرده ای و یک سوال، بازی ما خجالت آور 
بود؟ نه، واکنش تو شرم آور بود. در فوتبال 
ما نظرات متفاوتی داریم. فوتبال در سطح 
حرفه ای یعنی نتیجه گرفتن و ما به فینال 
رسیدیم. نه تنها در آن بازی بلکه در برخی 
دیگر از بازی ها نیز شایسته برد بودیم. ما 
دست  از  را  کار  کنترل  دقیقه   20 فقط 
بدشانسی هم روی گل های دوم  و  دادیم 

و سوم داشتیم. ما در پایان خیلی خوش 
ضربات  است.  واضح  این  و  بودیم  شانس 
فینال  به  و  بود  خوب  خیلی  ما  پنالتی 
بزرگ  دستاورد  یک  این  که  رسیدیم 
است.  عالی  سال  دو  در  فینال  دو  است. 
برای من به عنوان یک مربی، چهار فینال 
جام حذفی در چهار سال. نظرات تو مایه 
شرمساری است. تن هاخ در مورد وضعیت 
مصدومان یونایتد گفت: الخاندرو گارناچو 
در  را  او  دلیل  همین  به  و  داشت  مشکل 
طول بازی بیرون آوردیم اما فکر می کنم او 
خوب شده و برای فردا در دسترس است. 
ارزیابی  امروز  باید  را  تامینی  اسکات مک 
مارکوس  است.  مبهم  او  حضور  و  کنیم 
رشفورد نیز مشخص نیست به بازی فردا 
مشکل  دست  ناحیه  از  نیز  برونو  و  برسد 

کند. بازی  امروز  می کنم  فکر  ولی  دارد 
امید به کسب سهمیه: بله اما ما باید 
در هر بازی پیروز شویم. این چیزی است 
این رویکرد  باید نشان دهد و  که یونایتد 
ماست. بازی به بازی پیش می رویم و باید 
هم  و  لیگ  طریق  از  هم  بگیریم.  سهمیه 

جام حذفی فرصت کسب سهمیه داریم.
حرکتی  یونایتد  صعود  از  بعد  آنتونی 
انجام  کاونتری  بازیکنان  مقابل  تمسخرآمیز 

داد که باعث انتقادات زیادی شد. تن هاخ در 
این رابطه گفت: آیا واکنش مثبت هری مگوایر 
را دیدید؟ آنتونی را تحریک کرده بودند و به 
شما  داد.  نشان  را  واکنش  آن  دلیل  همین 
فقط  و  ندیدید  را  کاونتری  بازیکنان  حرکت 
هر  در  اما  کردید.  مشاهده  را  آنتونی  واکنش 
باید  می داد.  انجام  را  کار  آن  نباید  او  صورت 
از کاونتری به خاطر بازی خوبش ستایش کرد.

کافی  تمرکز  عدم  مورد  در  هاخ  تن 
می دانم؛  بله  گفت:  یونایتد  بازیکنان 
کاری  مهم ترین  همه،  از  اول  بنابراین 
در  را  خود  تا  دهیم  انجام  می توانیم  که 
دادن  شکل  دهیم،  قرار  برنده  موقعیت 
عدم  است.  خوب  تیمی  ساختار  یک 
گل  مثلا  موارد،  از  بسیاری  در  را  تمرکز 
دیده ایم.  دیگر  بازی های  و  کاونتری  اول 
بدنی  شرایط  و  ذهنیت  به  چیزها  برخی 
را  لازم  ابزارهای  ما  می شود.  مربوط  تیم 
این  با  باید  و  نداریم  دفاع  در  به خصوص 
باشیم.  خلاق  واقعاً  و  بیاییم  کنار  شرایط 
بدون مصدوم  و  کامل  تیم  یک  اگر  طبعا 
شد.  خواهد  بهتر  ما  شرایط  باشم،  داشته 
این یک موضوع ذهنی است و به خصوص 
در بازی خوانی می توانیم بهتر شویم. این 

می شود. مقدور  کامل  تیم  یک  با 

دو فینال در دو 
سال عالی است

تن هاخ 
داغ 
کرد: 
نظرات تو 
شرم آور 
بود نه 
بازی ما


